
Forsvarsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 13. november 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FOU alm. del

Spørgsmål 42
Hvorfor valgte ministeren ikke på et tidligt tidspunkt at tilsende Folketinget de ikke klassifi-
cerede oplysninger om TET’s forestående undersøgelse af FE, som hun fik kendskab til
i et brev fra TET allerede den 6. december 2019, hvori TET bl.a. skrev, at det materiale
de havde fået, gav bestyrket mistanke om, at FE bevidst havde tilbageholdt relevante op-
lysninger for tilsynet og vildledt tilsynet i dets kontrol af tjenesten, jf. artiklen ”Presset på
Trine Bramsen stiger: Har tilbageholdt central oplysning om FE-sagen” i Berlingske den
28. oktober 2020; oplysninger som Berlingske har fået aktindsigt i, men som ministeren
har valgt ikke at dele med Folketinget.

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Naser Khader
formand
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